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1. Godkjenning av innkalling og sakliste 

2. Konstituering av 

a. Møteleder 

b. Sekretær 

c. Tellekorps 

d. To til å skrive under protokollen 

3. Årsmøteprotokoll fra 2023 

4. Beretninger og regnskap 

5. Budsjett 

6. Innkomne forslag 

7. Vedtektsfesta valg  
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Årsmøtedelegater – Vestland Arbeiderparti 

Representantskap 

Kandidat til styret i Vestland Arbeiderparti 
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Protokoll fra årsmøte Ullensvang Arbeiderparti 05.02.2024 

 

Leder Trygve Bolstad ønsket velkommen til årsmøte. 

Innkalling og saksliste enstemmig godkjent 

Tilstede  

26 medlemmer: fra styret: Trygve Bolstad, Amund Velure, Olav Magnus Hammer, Marit J. 

Måkestad, Eirunn Lothe Midtun, Anette Torvund, Knut Byrkjenes Hauso, Bjørn Vivelid Solfrid 

Horne-Moe, ordfører Roald Aga Haug og gruppeleder Vidar Solvi. 

Konstituering 

Møteleder: Vidar Solvi - akklamasjon 

Sekretær: Solfrid Horne-Moe - akklamasjon 

Tellekorps: Knut Flatebø, Tor Helge Tjemsland, Kristin Horne Moe - akklamasjon 

Signere protokoll: Eirunn Lothe Midtun og Marit Jensen Måkestad – akklamasjon 

 

Det ble markert med et minutt stillhet for de av våre medlemmer som var gått bort i 

årsmøteperioden. 

 

Årsmøteprotokoll 2023 

Merknad: Rette opp i beretningen «fra poll til poll. Rette opp navnet til Karl Erik Christiansen. 

Vedtak: Godkjent med merknad 

 

Beretninger 

Styrets beretning: 

Styrets leder Trygve Bolstad leste styrets årsberetning. Kjellaug må tas ut av 

styresammensetningen. Valgteknisk samarbeid- der skal H inn. 

Enstemmig tatt til etterretning med to merknader. 
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Årsberetning kommunestyregruppa: 

Trygve Bolstad leste beretningen. Må endre årstall for vedtak om kjøp av omsorgsleiligheter 

til 01.02.23. Rette tekst; konsesjonssøknad fra ulemper til fordeler. Legge til at Vidar Solvi 

overtok som gruppeleder etter oktober. 

Enstemmig tatt til etterretning med merknader. 

Beretning fra Kvinnenettverket. 

Marit Jensen Måkestad leste beretningen. 

Enstemmig tatt til etterretning  

Årsberetning Medlemsansvarlig 

Spørsmål om forskjell på medlemstall i forskjellige beretninger. Svar; noen teller med AOF 

medlemmer. Spørsmål om hva de fikk inn ved vår deltakelse i «Stafett for livet» Det kom inn 

kr. 7940 i tipping valgflesk. 

Enstemmig tatt til etterretning 

Beretning Tyssedal Arbeiderlag. 

Solfrid Horne-Moe leste denne. 

Enstemmig tatt til etterretning 

 

Pause i årsmøte for innledning med Linda Monsen Merkesdal fra Energi og miljøkomiteen 

på stortinget. 

Programarbeidet: Det er viktig at vi i Vestland kommer med forslag om hvordan vi ønsker 

landet skal styres. De store oppgavene løser vi best i sammen- arbeid velferd, klima og miljø, 

folk og samfunn og verden.  

Det som opptar oss alle - krig, strømpriser, renteøkninger. Krigen i Gaza er det siste i rekken. 

Arbeiderpartiet er det partiet som har gått lengst i å si hvordan konfliktene kan løses. Ukraina 

må bygges opp igjen, her må Norge være med. Denne krigen må Ukraina vinne, det er viktig 

for oss i Norge.  

Omstilling fra fossilt brensel i energisystemet som betyr en utfasing av kull, olje og gass i 

energiproduksjon. Vi har forpliktet oss til mindre utslipp. I denne prosessen trenger vi kraft.  

Arbeidskraft – vi har lite ledighet. Men likevel står noen utenfor. Vi har fått 130 000 flere i 

arbeid. Vi har gitt garanti til alle under 30 at de skal ha noe å gå til.  Vestland er vindu ut mot 

resten av landet. Uten Vestland hadde vi ikke hatt den samme levestandarden. Men vi sloss 

om den samme arbeidskraften med resten av landet. 

Vi har begynt den lange valgkampen. Vi ønsker billigere SFO og barnehager. 

Ordet fritt 
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Vidar Solvi – Uten Vestland ingen levestandard i Norge. Vi får for lite tilbake fra Norge. Vi har 

mye stengte veier og dårlig standard. Dette går ut over industrien og oss innbyggere. Vi blir 

ikke hørt nok og tilbakeføringene er små. 

Olav Magnus Hammer – Når noen kommer til oss så må vi snakke om samferdsel. 

Arbeiderpartiet sliter med oppslutning, mens høyre slepper veldig lett fra det. Rassikring er 

en av de viktigste sakene for oss. Ap må være synlige ved tilførsler av midler. Tydelig melding 

til stortinget – Rassikringsmidler NO. 

Knut Flatebø – Det grønne skiftet. Vi må ha samme virkemidler som andre. Industrien – må 

ha gode virkemidler til omstilling. Øke energiproduksjon – må få beholde dette innenlands. 

Markedet må ikke slippes fritt. 

Emil Tomasgaard – Samferdsel – vi har utrygge veier. Kollektivtransport – ikke tilpassa 

distriktene. Industri – kraft, vi har store prosjekter i kommunen. Boliden og Ineos har grønne 

prosjekter. Vi trenger mer tilgang på kraft. Skal vi ofre natur så må vi få garanti at 

samfunnskontrakten blir videreført. 

Roald Aga Haug – Det er bra at du Linda kommer til oss. Mye er bra i Ullensvang, det 

vakreste stedet i Vestland. Vi er stort sett fornøyde med regjeringen, billigere barnehager osv. 

Flodbølgeproblematikken – Jonas & co hjalp oss så vi klarte å få ordnet mye rundt dette så 

Boliden kunne videreføre utvidelsesprosjektet. Det er denne regjeringa som har ordnet E134 

- rassikring Odda-Tyssedal. Vi er glad det ikke er Erna og høyre som styrer. 

Ineos – CO2 kompensasjon er en utfordring, vi må få dette på plass. Vertskommuner for 

kraftverk må få beholde mer av inntektene (samfunnskontrakten) Inntektssystemet er i 

endring.  

Advarsel – stopp Kjerkål om nedlegging av sykehus. Ligg unna vårt sykehus. 

Bjørn Vivelid – Arbeidsmarkedspolitikk. Forslagene som skal behandles i møtet. AFT – flere 

slike bedrifter er tatt vekk, men ikke hos oss. NAV sitter på flere plasser rundt bordet og er 

konkurrent for slike bedrifter. 

Karl Erik Christiansen – Valgoppslutning – 1/5 på landsbasis. Partiet er på etterskudd på 

viktige saker. De vinner oppslutning på arbeiderpartisaker. Energi – prisutvikling. Skal vi bygge 

vindkraft vil dette bli dyrt. Hvorfor ikke modernisere vannkrafta i stede for å bygge vindkraft. 

Trygve Bolstad – Parisavtalen. Hva er driveren i avtalen. Vi skal redusere klima avtrykket med 

50% innen 2030 og fjerne det helt i 2050. Kraftoverskuddet vil være borte om 3-6 år. Ikke nok 

tilgang på kraft. Flere steder i Vestland mangler tilgang på nok kraft. Vi har ikke nok 

nettkapasitet. Taperne er prosessindustrien. Ineos trenger dobbelt så mye kraft for å 

avkarbonisere produksjonen fra kull til hydrogen. 

Svar fra Linda 

Beklager at hun ikke sa noe om samferdsel. NTP skal legges inn midt i stortingsperioden. Ikke 

som tidligere da det har vært lagt inn på slutten og da med urealistiske prosjekter som alle 

vet ikke vil bli gjennomført. Rasmidler - Vestland har mange behov. Virkemiddelapparatet 2.0 

er en større satsing for å gjøre virkemiddelapparatet smidigere og mer tilpasset næringslivets 
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behov på vei til nullutslippssamfunnet. Vindkraft – legge mer igjen i kommunene. Kommune 

som vertskap skal ha inntekter for avståelse av natur. Linda bruker Ullensvang kommune som 

eks. på hvordan man kan få til samarbeid. Siderbøndene er et godt eksempel. 

Fraksjonslederen kommer fra Vestland, det må vi benytte oss av. Bjørn Vivelid må sende over 

forslagene sine og Linda ville helst hatt de på forhånd.  

Valgoppslutning – kanskje litt seint ute med virkelighetsoppfattelsen. Hvor mange fikk med 

seg at det var Ap som fikk redusert barnehageprisene.  

Kraftløftet – det skal vi ha. Har tro på at Vestland skal lyse inn i fremtiden. 

Takk til Linda Monsen Merkesdal for et godt innlegg og gode svar. 

Liten pause for kaffe og kaker og oppstart med sang og gitarspill. Anette 

Torvund forsanger og Trygve Bolstad på gitar. 

Regnskap, budsjett og revisjonsberetning 

Kasserer Bjørn Vivelid presenterte regnskapet. Det kom noen spørsmål rundt renteinntekter 

og om styret hadde vurdert fondsplassering som ble tatt opp på årsmøte 2023.  

Svar – dette var foreløpig ikke vurdert. 

Enstemmig godkjent 

Innkomne forslag 

Vedtekter 

Endring av vedtekter slik at de følger sentrale vedtekter. Begge kjønn skal være representert i 

verva som leder og nestleder. I 2024 skal leder velges for et år slik at begge kjønn er 

representert som leder og nestleder på årsmøte i 2025. 

Vedtektsendringer ble enstemmig godkjent. 

 

Forslag 1 Styrk arbeidsforberedende trening (AFT) 

Oversendes Fylkesårsmøte i Vestland Arbeiderparti 

Enstemmig vedtatt 

Forslag 2 Fra Kvinnenettverket i Ullensvang arbeiderparti. Endring av vedtekter 

Enstemmig vedtatt 

Forslag 3 ARBEID TIL ALLE ER JOBB NUMMER EN 

Oversendes Fylkesårsmøte i Vestland Arbeiderparti 

Enstemmig vedtatt 

Forslag 4 Det bør settas av midler til utgreiing av høgfartbanenett for tog i Noreg. 

Må endres til maks 5 linjer i forslaget og maks 15 i begrunnelse 
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Oversendes Fylkesårsmøte i Vestland Arbeiderparti 

Enstemmig vedtatt 

Forslag 5 Ullensvang arbeiderparti vil ha en gjennomgang av lovverket for hvordan 

verdiskapningen skal være når fremtidens pumpekraftverk, elvekraftverk, vindkraftverk, 

gasskraftverk og effekt kraftverk skal bygges. 

Oversendes Fylkesårsmøte i Vestland Arbeiderparti 

Enstemmig vedtatt 

Forslag 6 Nasjonal transportplan (NTP) – finansiering og prioritering av rassikring. 

Oversendes Fylkesårsmøte i Vestland Arbeiderparti 

Enstemmig vedtatt 

Forslag 7 Oppfølging av VTO bør skje gjennom tiltaksarrangør/ vekstbedrift" 

Oversendes Fylkesårsmøte i Vestland Arbeiderparti 

Enstemmig vedtatt 

 

Vedtektsfesta valg 

Verv Navn Årsmøte 2024 Periode 

Leder Tor-Helge Haara Tjemsland På valg 2024-2025 

Nestleder Amund Velure Ikke på valg 2023-2025 

Kasserer Bjørn Vivelid På valg 2024-2026 

Sekretær Solfrid Horne-Moe På valg 2024-2026 

Medlemsansvarlig Olav Magnus Hammer Ikke på valg 2023-2025 

Kvinnekontakt Marit Jensen Måkestad På valg 2024-2026 

Styremedlem Anette Torvund Ikke på valg 2023-2025 

Styremedlem Eirunn Lothe Midtun På valg 2024-2026 

Styremedlem Knut Byrkjenes Hauso Ikke på valg 2023-2025 

 

Revisorer:  Gard Folkvord 2 år 

                       Dagfrid Nilsen 2 år. 
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Valgkomite  

Emil Tomasgaard Valgt i 2020 

Amanda Forstrøm Valgt i 2022 

Lasse Tverdal Valgt i 2022 

Svein Myrheim Valgt i 2023 

Nina Haug Valgt i 2019 

Trond Instebø Valgt i 2024 

                  

Valg av delegater til:  

Årsmøtedelegater til fylkesårsmøte i Vestland Arbeiderparti fra Ullensvang Arbeiderparti. 

1. Tor-Helge Haara Tjemsland 
2. Amund Velure 
3. Eirunn Lothe 
4. Anette Torvund 
5. Marit Jensen Måkestad 

Vara 

1. Olav Magnus Hammer 
2. Solfrid Horne-Moe 
3. Trygve Bolstad 
4. Isabel Gundersen 
5. Emil Tomasgaard 
6. Roald Aga Haug 
7. Trond Instebø 

 

Delegater til Representantskapsmøte 

1. Tor-Helge Haara Tjemsland 
2. Amund Velure 
3. Eirunn Lothe 

Vara 

1. Marit Jensen Måkestad 
2. Emil Tomasgaard 
3. Anette Torvund 
4. Andre Botnen 
5. Roald Aga Haug 

 

Kandidat til styret i Vestland AP 

Mann: Jarle Rasmussen 

Kvinne: Utnevnes av styret etter fullmakt fra årsmøte i Ullensvang Arbeiderparti 

Møtet hevet 2145 

 

___________________  _______________________  ____________________ 

Solfrid Horne-Moe  Eirunn Lothe Midtun   Marit Jensen Måkestad 

Sekretær   Protokoll signatur 1   Protokoll signatur 2 


